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内容概要

　　《满分训练设计：高中英语（必修1）（外研版）》中的“基础知识全面训练”全面覆盖基本知
识点，突出对重点语言知识的考核，主要从单词、短语、句子、语法和交际用语等几个方面进行训练
。
“综合能力提升训练”重点考查学生在应用层次上运用所学知识的能力，主要从完形填空、阅读理解
、改错和书面表达等方面进行综合训练。
精心挑选与本单元重点内容相关的近3年的高考真题和近2年的高考模拟试题，在巩固基础知识、培养
运用能力的同时，又让学生身临其境地感受高考，把本单元的重要知识点和高考有机地结合在一起。
同时，通过对经典试题的剖析，准确把握命题趋势及命题规律。
“综合测试”紧密围绕前面所学内容，突出重点环节，题目分梯度设置，考查学生对本单元重点知识
的理解及掌握情况。
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章节摘录

版权页：   插图：   阅读理解 New words turn up in English all the time. Today,more new words and phrases are
entering the language than ever before. "As our culture changes, the language changes," says John Algeo. He studies
the history of language. "US culture is going through a time of rapid change,"says Algeo. Technology is moving fast.
That has a big impact（影响力） on language. The computer world produces hundreds of new words. New terms
also come from business, medicine and other fields. Many new English words come from other lan- guage. David
Jost helps create the American Heritage （传统） Dictionary. "We constantly borrow words from other cultures,"
he says. "This will go on forever in cultures." "People in many parts of the world speak English now. That is another
reason why so many new words are entering the language, "says Algeo. The American Dialect Society has a contest
each year. The society selects a "new word of the year". Last year's winner was "information superhigh- way". This
phrase describes an electronic network of information. People get access（利用⋯⋯的权利）to the network by
computer. New words often come in several forms. Over time,one form tends to win out. Many terms have been
used to describe couples who live together but are not married."Domestic（家庭的）partners" has been grow- ing
in favor（流行的） lately. "A new word rarely can be traced（追溯）to one source,"says Algeo,"and several
people tend to create a new word when a need for one exists." "Most new words have a limited life span（有限的
寿限） ,"say language experts. Only a few will survive （幸存） through the next 100 years. 1. The passage mainly
tells about __. A. ways of new words entering English language B. English language is changing C. English language
gains new words D. new words have a big impact on English language
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编辑推荐

《满分训练设计:高中英语必修1(外研版)》立足新课程标准要求，遵循学科特点，符合学生的心理认
知规律，用典题训练的方式梳理整合各个单元的全部基础知识点。
融会贯通重点、疑点和难点，既训练学生基本的解题能力，又培养学生综合的学科素养。
此外，《满分训练设计:高中英语必修1(外研版)》紧密结合高考题型，密切关注教育改革和权威信息
，准确预测高考热点。
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